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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Garanič: 

Interpelácia sa týka parkovania oproti nemocnici, konkrétne oproti K-printu, taktiež to bolo 

spomínané za predchádzajúceho vedenia, keď bol riaditeľ vlastne nemocnice iný človek, ako 

teraz. Mesto skúšalo jednať s nemocnicou o tom zelenom páse, kde momentálne stoja asi štyri 

bilbordy, či by sa nedalo to parkovanie posunúť bližšie do toho zeleného pasu, aby sa tam 

vlastne vošlo viac áut. To cúvanie by nebolo také problematické ako teraz. Nevedelo by 

mesto vstúpiť do jednania s nemocnicou a nejak riešiť to parkovanie aj na tejto časti? 

 

PhDr. Čižmár: 

Ja len na doplnenie toho, čo ste povedali pán poslanec. To nebol názor jedného človeka, vtedy 

tá požiadavka, myslím, že predrokovaním bola na základe požiadavky mestského 

zastupiteľstva prednesená na rokovaní vtedajším riaditeľom tunajšej nemocnice 

s poliklinikou, ale ten názor bol za spoločnosť, ktorá je v nájme, to nebol jeho osobný názor, 

to bol názor za spoločnosť, ktorá je v nájme týchto priestorov, čiže Svet zdravia. Ale dobre, 

zopakujeme túto požiadavku aj vo vzťahu k novému pánu riaditeľovi a uvidíme aké 

stanovisko, či to stanovisko sa nezmenilo.  

 

Garanič: 

Je to problematické to prechádzanie, vlastne všetci to vieme, tak len či nezmenili názor po 

nejakom čase.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 

 


